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Protokół Nr BRM.0012.1.6.2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 24 maja 2022 roku 
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Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

➢ Starszy inspektor w Wydziale Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami – Maria Wiktorzak, 

➢ Inspektor w Wydziale Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Urszula Dąbrowska, 

➢ Inspektor w Wydziale Edukacji – Urszula Zabłocka, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących do 

zakresu działania komisji. 
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2. Sprawy wniesione.  

3. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady 

Miejskiej należących do zakresu działania komisji 

a) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Olecko w roku szkolnym 2022/2023 

Inspektor w Wydziale EK – Urszula Zabłocka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że średnia cena paliwa przedstawiona w projekcie nie jest adekwatna do 

aktualnej sytuacji na rynku paliw. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż została przeprowadzona analiza i jest to średnia cena paliwa. Jeżeli dojdzie 

do bardzo dużych różnic cen to zostanie przygotowany projekt zmieniający uchwałę. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Olecko w roku szkolnym 2022/2023. 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia ekwiwalentu 

pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Olecko 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący komisji – Ferdynand Grodzicki 
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zapytał czy kwoty pozostaną na tym samym poziomie. 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że tak. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

c) projekt uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego 

Starszy inspektor w Wydziale PGN – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała co zostało ocenione prawidłowo, a co należałoby poprawić w studium. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

odpowiedziała, że opracowanie które stanowi załącznik do uchwały obejmuje w 

szczególności: obowiązujące studium, warunki zabudowy wydane w latach 2018-2021 oraz 

planów miejscowych. Zgodnie z wynikami analizy obecnie obowiązujące studium, które 

zostało podjęte w listopadzie ubiegłego roku jest aktualne w zakresie zgodności z przepisami 

prawa aczkolwiek wymaga pewnych zmian wynikających z wydanych decyzji o warunkach 

zabudowy. Jeżeli chodzi o plany miejscowe to wszystkie plany miejscowe są aktualne z 

wyjątkiem jednego dotyczącego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Olecka, w części dotyczącej terenu położonego w sąsiedztwie osiedla 

mieszkaniowego Lesk. Plan ten wymaga zmiany, gdyż jest niezgodny z kierunkami 

zagospodarowania przestrzennego przyjętymi w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowanie przestrzennego miasta i gminy Olecko. W zmianie studium teren ten 

został przeznaczony pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała czy plan nie musi być zgodny z obowiązującym studium. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

odpowiedziała, że plan został podjęty w 2006 r. natomiast rada w zeszłym roku podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany studium nadając na tym ternie nowy kierunek, czyli funkcję 
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mieszkaniową wielorodzinną. W związku z tym należy teraz dostosować plan miejscowy do 

obowiązującego studium. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

Starszy inspektor w Wydziale PGN – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

dodała, iż projekt ten jest nawiązaniem do wcześniej omawianego projektu uchwały i 

zgodnie z wnioskami zawartymi w opracowaniu miejscowości Sedranki i Możne to obszary, 

które pilnie wymagają zmian w studium i opracowania planów miejscowych. Wydaje się na 

tych terenach dużo decyzji o warunkach zabudowy, ma miejsce dużo podziałów 

ewidencyjnych w związku z tym należy w studium określić konkretne obszary gdzie ta 

zabudowa miałaby się kształtować, a gdzie tej zabudowy miałoby nie być, czyli tereny wolne 

od zabudowy. W Kukowie przystąpiono do opracowania miejscowego planu, uchwała 

intencyjna została podjęta w czerwcu ubiegłego roku. Jednak nie przystąpiono do prac 

projektowych ponieważ w celu realizacji zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej na tym 

terenie również studium wymaga zmiany. Prace prawdopodobnie będą prowadzone 

równolegle, czyli zmiana studium i opracowywanie planu miejscowego w Kukowie. W ocenie 

aktualności studium wskazane jest aby opracować pilnie plan miejscowy dla miejscowości 

Zabielne w związku z wydanymi decyzjami o warunkach zabudowy, podziałami 

ewidencyjnymi oraz złożonymi wnioskami o zmianę studium w kierunku usług turystycznych. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

zapytał czy system dróg dotyczący miejscowości Możne zostanie zachowany, w szczególności 

chodzi o dojazd do jeziora na dziką plażę. 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o prace planistyczne i rozwiązania przyjęte w projekcie planu 

będą zależały od wniosków, pierwszych koncepcji, analiz. Prawdopodobnie system dróg 

zostanie rozbudowany. Dodała, że sama plaża nie jest objęta uchwałą o przystąpieniu do 

sporządzenia planu. 
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Wiceprzewodniczący komisji – Ferdynand Grodzicki 

zapytał czy w projekcie studium są dostępne mapy miejscowości, których dotyczyć mają 

zmiany. 

Starszy inspektor w Wydziale PGN – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że mapy dostępne są na portalu geoportal. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Możne oraz 

terenu Dworku Mazurskiego 

Starszy inspektor w Wydziale PGN – Maria Wiktorzak 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

powiedział, że na załączonej mapie do projektu uchwały nie ma zaznaczonego terenu 

Wiewiórczej Ścieżki. 

Starszy inspektor w Wydziale PGN – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że zaznaczony obszar nie obejmuje ścieżki. Pomiędzy wskazaną granicą na 

mapie a jeziorem znajduje się teren miasta. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 11 Listopada w Olecku 

Inspektor w Wydziale PGN – Urszula Dąbrowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

g) projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w celu 

włączenia do drogi publicznej nr 141026N 

Kierownik Wydziału GKO  – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 



7 
 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał w jakim zakresie zostanie utrzymane zadanie pn. „Głęboka termomodernizacja  

obiektów oświatowych w Gminie Olecko w formule zaprojektuj i wybuduj wraz z uzyskaniem 

dofinansowania”. Z czego rezygnujemy, a co zostanie wykonane. 

Sekretarz – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż w związku z nierozstrzygnięciem dwóch przetargów, burmistrz zadecydował 

o rezygnacji z realizacji zadania. Środki zabezpieczone na wkład własny zostały 

rozdysponowane na inne zadania. Część zadania w bardzo niewielkim zakresie została 

wykonana, tj. część ekologiczna czyli spotkania ze szkołami, konferencja, spektakl. 

Wiceprzewodniczący komisji – Ferdynand Grodzicki 

zapytał jaka kwota została rozdysponowana oraz jakie zadania miękkie zostały zrealizowane 

w ramach zadania pn. „Głęboka termomodernizacja  obiektów oświatowych w Gminie 

Olecko w formule zaprojektuj i wybuduj wraz z uzyskaniem dofinansowania”. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że ponad 9 tys. zł. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

zapytał jakie zadania zostaną wykonane w związku ze zwiększeniem planów wydatków na 

zadanie pn. „Zwiększenie i ochrona bioróżnorodności na obszarze miasta Olecko – etap II”. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że wykonawca skierował wniosek na podstawie art. 144 ust. 1 pkt 2 i 3 starej 

ustawy Prawo zamówień publicznych, który umożliwia zmianę umowy i proponowany wzrost 

wynagrodzeń. Uzasadnił wniosek tym, iż dokonuje dodatkowych robotów na podstawie 

projektów zamiennych, uszczegółowiających koncepcje oraz na nadzwyczajny charakter tj. 

hiperinflacja, kryzys gospodarczy, gwałtowna zmiana cen na określonym rynku. W tej części 

prace dotyczą obszaru pomiędzy boiskiem treningowym a stadionem miejskim w Olecku na 



8 
 

terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, ciąg spacerowy przez cały teren pomiędzy 

boiskiem treningowym a stadionem miejskim, skarpę wzdłuż Wiewiórczej Ścieżki do plaży 

miejskiej „Skocznia” i teren przy Alei 450-lecia Olecka. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, iż po negocjacjach została przyjęta najniższa możliwa waloryzacja, czyli wynikająca ze 

wskaźnika GUS. Dodatkowe roboty wynikają z doprecyzowania koncepcji na terenie Alei 450-

lecia Olecka. Należało zaprojektować pochylnie i zjazdy dla osób niepełnosprawnych i osób z 

wózkami.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

zastanawia się czy racjonalnym jest zlecenie wykonania rozszerzenia zadania temu samemu 

wykonawcy skoro nie dotrzymywane są pierwotne terminy a praca wykonana jest w 

nienależyty sposób. 

Zapytała czy w związku z rezygnacją z zadania „Głęboka termomodernizacja  obiektów 

oświatowych w Gminie Olecko w formule zaprojektuj i wybuduj wraz z uzyskaniem 

dofinansowania” i uwolnienia środków zabezpieczonych w budżecie gminy na wkład własny, 

można by było wykonać chociaż minimalną część z zaplanowanego zakresu zadania zamiast 

przeznaczać te pieniądze na inne wydatki. Z tego co wie w SP 1 na ścianach pojawiła się 

pleśń. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2022-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

projekt apelu w sprawie inwestycji na drogach wojewódzkich na terenie Gminy Olecko i 

Powiatu Oleckiego 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt apelu zgodnie z uzasadnieniem.  
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Pytań ani uwag do projektu apelu nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

odniósł się do odpowiedzi udzielonej przez Komendę Powiatową Policji w Olecku na wniosek 

radnego Wojciecha Leonarczyka. W piśmie poddano pod rozwagę możliwość ustawienia 

słupków ograniczających wjazd samochodów na chodnik, w szczególności w rejonie 

skrzyżowania ul. Cichej i Placu Wolności, chodnik przy Placu Wolności w okolicy banku PKO 

BP oraz przy skrzyżowaniu ul. Armii Krajowej po stronie sklepu „Agat”. W ocenie radnego 

takie ograniczniki powinny zostać również zamontowane na skrzyżowaniu ul. Składowej z ul. 

Armii Krajowej przy sklepie meblowym. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że na skrzyżowaniu ul. Cichej i Placu Wolności są zamontowane słupki na 

części gminnej. Powiat na swojej części nie pozwolił takich słupków ustawić. Podczas 

ostatniego spotkania z Zastępcą Komendanta na komisji w kwietniu zostało pokazane 

nagranie z kamer monitoringu w tym miejscu na którym widać było jak samochód osobowy 

przejeżdża przez przejście dla pieszych i parkuje na chodniku. W ostatnim czasie dochodzi do 

bardzo wielu niebezpiecznych incydentów, zniszczeń mienia gminnego. W ostatni weekend 

został ciężko pobity mieszkaniec, który mieszka w Olecku 20 lat, a jest narodowości 

marokańskiej. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że kwoty ponoszone przez gminę w związku z naprawą szkód są bardzo wysokie i 

może warto zastanowić się nad zatrudnieniem osób do obsługi monitoringu miejskiego, co 

przyczyniłoby się do zwiększenia poczucia bezpieczeństwa wśród mieszkańców i mniejszej 

ilości uszkodzeń mienia. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

powiedział, że najlepszą metodą jest nałożenie mandatu karnego na osobę dokonującą 

wandalizmu.  
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Członek komisji – Józef Krajewski 

zwrócił uwagę iż, na ul. Kościuszki są słabo widoczne przejścia dla pieszych. Poprosił o ich 

doświetlenie. Uważa, że bez straży miejskiej trudno wyobrazić sobie dalsze funkcjonowanie 

miasta. Należy poddać analizie zaplanowane inwestycje na ten rok i odłożyć w czasie te 

inwestycje które można. Środki uwolnione w ten sposób przeznaczyć na zwiększenie 

poczucia bezpieczeństwa wśród mieszkańców. 

Zapytał o możliwość przygotowania uchwały zakazującej sprzedaży napojów energetycznych 

młodzieży do lat 18 na terenie Gminy Olecko. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

zapytał kiedy zostaną namalowane poziome znaki na drogach. Dodał, iż przy ul. Wiśniowej 

również są obcinane drzewa na wzór wykonanej przycinki na Alei 450-lecia Olecka. 

Członek komisji – Mariusz Miłun 

nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi uważa, iż należy szukać alternatywnych rozwiązań 

dotyczących bezpieczeństwa np. współpraca z policją. Poprosił aby burmistrz przygotował 

kalkulację ile wyniosłoby zatrudnienie pracowników do całodobowej obsługi monitoringu. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

powiedziała, że policja nie zawsze reaguje w odpowiednim czasie na zgłoszenia skierowane z 

urzędu. Jest za utworzeniem straży miejskiej, gdyż urząd będzie miał wpływ na pracę straży. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że oficer dyżurny, który pełni służbę w policji ma stały dostęp do kamer 

monitoringu miejskiego. Zdaje sobie sprawę, że przy ilości pracy policji nie są w stanie na 

bieżąco monitorować. Przycinka drzew przy ul. Wiśniowej to działania powiatu. Zlecenie na 

wykonanie oznakowania poziomego na drogach gminnych jest podpisane, czas realizacji do 

końca czerwca. Wniosek zgłoszony na poprzedniej komisji, aby spółka gminna zakupiła 

maszynę do malowania pasów jest jak najbardziej zasadny i jest to kwestia znalezienia 

środków.  

Dodał, iż wszystkie inwestycje są z uzyskanym dofinansowaniem. Rezygnacja z 

któregokolwiek zadania wiąże się z nieprzyjęciem dofinansowania. 

Innych spraw wniesionych nie było. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski komisji 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków z posiedzenia wyjazdowego do Szkoły Podstawowej 

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

powiedział, że jest usatysfakcjonowany infrastrukturą oraz wyposażeniem szkoły. Należałoby 

rozwiązać problem braku motywacji uczniów do nauki przy bardzo dobrze wyposażonej 

bazie dydaktycznej na przykładzie Katalogu motywacji opracowanego przez Szkołę 

Podstawową im. Z. Krasińskiego w Opinogórze Górnej w ramach posiedzenia rady 

pedagogicznej oraz podjąć próbę pedagogizacji rodziców w tym zakresie. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek jako wniosek komisji. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zaproponował aby oddelegować radnego Krajewskiego na posiedzenie rady pedagogicznej 

jako przedstawiciela komisji po uzyskaniu zgody od pani dyrektor szkoły. 

Dodał, iż uczniowie mają małą motywację do zdawalności egzaminu ósmoklasisty, uważają, 

że wynik egzaminu na nic nie wpływa. Zaproponował aby wystosować pismo do 

Ministerstwa Edukacji i Nauki, aby określić minimalny wynik, jaki uczeń powinien uzyskać, by 

ukończyć szkołę. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek jako wniosek komisji. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

uważa, iż lepszym rozwiązaniem byłoby przywrócenie egzaminów wstępnych do szkół 

średnich. 

Członek komisji – Mariusz Miłun 

zgłosił wniosek, aby przygotować kalkulację kosztów zatrudnienia pracowników do 

całodobowej obsługi monitoringu. Byłby to pierwszy krok do rozmów o możliwości 

powołania straży miejskiej. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek jako wniosek komisji. 
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Wiceprzewodniczący komisji – Ferdynand Grodzicki 

powiedział, że jeżeli koszt zatrudnienia obsługi do całodobowej obsługi monitoringu będzie 

zbyt wysoki to może warto będzie się zastanowić aby w ramach etatu zlecić wyrywkowe 

przejrzenie nagrań. Nagrania przechowywane są przez pewien okres czasu więc w momencie 

zgłoszenia wandalizmu można by było prześledzić nagranie i ujawnić sprawcę. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że kamera pokazuje ogółem cały teren i nie ma możliwości podczas 

odtwarzania nagrania przybliżyć obraz. Kamery są w stanie bardzo szczegółowo pokazać np. 

rejestrację samochodową ale tylko w momencie przybliżenia przez operatora w czasie 

rzeczywistym. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że zadaniem straży miejskiej nie byłoby tylko zapobieganie wandalizmowi ale 

również pilnowanie utrzymania czystości na terenie gminy, odśnieżanie chodników przez 

właścicieli przyległych nieruchomości, złe parkowanie, spożywanie alkoholu w miejscach 

publicznych itp. Kalkulacja zostanie przygotowana jak najszybciej aby podjąć dalszą dyskusje. 

Jeżeli taka propozycja byłaby do zaakceptowania przez radnych to można by było w projekcie 

budżetu na przyszły rok zabezpieczyć środki na ten cel. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

ponowił wniosek w sprawie utworzenia płatnego parkowania wokół Placu Wolności. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 
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